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Abstract (en)
The glass insulating unit consists of inner and outer panes (A and B) sepd round the edges by a joint filling material (I) designed to take up complex
stresses arising in building applications and also mechanical stresses such as shock and vibration. Material (I) is a thermoplastic elastomer based
on polyolefin mixts (TPO), with a water vapour permeability of less than 1 g.mm/mm<2>/day, a tensile strength of more than 4 N/mm<2>, a 50%
tensile modulus of more than 1 N/mm<2> and a Shore hardness of more than 50 A. This material is produced by extrusion or continuous casting, in
the form of a string with a visible sealing surface. The joint between (A), (I) and (B) is an adhesive pressure/heat bond, in which the visible sealing
surface of (I) is pressed flush with the edge of (A) and/or (B) in such a way as to require no finishing.

Abstract (de)
Isolierglaseinheit mit einer Innenscheibe, einer Außenscheibe und einer randseitig umlaufenden Randfuge mit Randfugenfüllung, die zur
Aufnahme komplexer Beanspruchungen bei Verwendung im Baubereich sowie auch zur Aufnahme hoher mechanischer Beanspruchungen
als Kraftfahrzeugscheibe geeignet ist. Die Randfugenfüllung besteht aus einem thermoplastischen Elastomer aus der Gruppe der Polyolefin-
Mischungen (TPO-Kunststoff). Der TPO-Kunststoff ist so ausgewählt bzw. gemischt, daß die Randfugenfüllung besondere Eigenschaften aufweist in
bezug auf Zugfestigkeit, Elastizitätsmodul und Permeabilität gegenüber Wasserdampf. Die Randfugenfüllung ist durch Extrudieren oder Spritzgießen
als Strang mit einer Abschlußsichtfläche geformt. Die Abschlußsichtfläche ist nacharbeitsfrei mit der Kante von zumindest einer der Glasscheiben
bündig verpreßt ist.
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